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Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Starosta:  Miroslav Paulen 

Poslanci: Mgr. Monika Šteflovičová, Ing. Martin Nespala, Mgr. Ján Bošácky, Robert Margul, 

Robert Bilený, Ivan Hromý, Jozef Pokorný 

 

Ostatní prítomní: kontrolórka obce Ing.Katarína Tomkovičová, pracovníčka Obecného    

úradu Lenka Kuzmová 

 

Začiatok zasadnutia: 27.03.2023 o 17:00 hod. 

Miesto: Obecný úrad Borinka, zasadačka, Borinka 110, 900 32 

Rokovanie zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Borinke sa riadilo nasledovným 

programom: 

 

Program Obecného zastupiteľstva v Borinke dňa 27.03.2023 o 17.00 hod. 

            

1. Zahájenie zasadnutia OZ 

2. Odsúhlasenie programu, určenie návrhovej komisie, určenie  zapisovateľa     

a overovateľa zápisnice 

3. Schválenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Borinky na roky 2022-2027 

4. Diskusia 

 

K bodu 1.  

Zahájenie zasadnutia OZ 

Starosta privítal všetkých prítomných, poslancom predložil prezenčnú listinu. Následne 

prečítal program zasadnutia OZ. 

 

K bodu 2.  

Odsúhlasenie programu, určenie návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľa 

zápisnice 

  

Obecné zastupiteľstvo schválilo program 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  konaného 

dňa 27.03.2023 nasledovne: 

 

Prítomní poslanci na hlasovaní:      7 

Výsledok hlasovania 

Za:                                                     7 

Proti:                                                 0 
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Zdržal sa:                                          0 

Neprítomní poslanci na hlasovaní:  0 

 

 

Starosta navrhol za členov návrhovej komisie Ivana Hromého a Ing. Martina Nespalu. 

Obecné zastupiteľstvo určilo členov návrhovej komisie poslancov Ivana Hromého a Ing. 

Martina Nespalu nasledovne:  

Prítomní poslanci na hlasovaní:      7 

Výsledok hlasovania 

Za:                                                     7 

Proti:                                                 0 

Zdržal sa:                                          0 

Neprítomní poslanci na hlasovaní:  0 

 

Starosta navrhol Ivana Hromého a Ing. Martina Nespalu za overovateľov zápisnice. Starosta 

navrhol za zapisovateľku Lenku Kuzmovú 

 

Obecné zastupiteľstvo určilo za overovateľov zápisnice Ivana Hromého  a Ing. Martina 

Nespalu  a za zapisovateľku Lenku Kuzmovú  nasledovne:  

 

Prítomní poslanci na hlasovaní:      7 

Výsledok hlasovania 

Za:                                                     7 

Proti:                                                 0 

Zdržal sa:                                          0 

Neprítomní poslanci na hlasovaní:  0 

 

 

Starosta  navrhol doplnenie bodu : Schválenie obecným zastupiteľstvom, aby sa obec Borinka 

spolupodieľala na spolufinancovaní projektu ,názov projektu Hlavného mesta Slovenskej 

republiky Bratislavy: „ Zníženie dopadov koronavírusovej pandémie a ochrana verejného 

zdravia - Hlavné mesto Slovenskej republiky Bratislava a mestskej funkčnej oblasti 

Bratislava“ a že  štatutárny orgán užívateľa má oprávnenie k podpisu dokumentov 

nevyhnutných na jeho realizáciu, vrátene uzatvorenia zmluvy o spolupráci.  

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo doplnenie bodu na základe návrhu starostu nasledovne:  

 

Prítomní poslanci na hlasovaní:      7 

Výsledok hlasovania 

Za:                                                     7 

Proti:                                                 0 

Zdržal sa:                                          0 

Neprítomní poslanci na hlasovaní:  0 
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K bodu 3. 

Schválenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Borinky na roky 2022-2027 

 

Starosta oboznamuje poslancov o programe PHSR, na ktoré sa pred dvomi rokmi spravilo 

verejné obstarávanie na dodávateľa, ktorý sa postaral o vypracovanie tohto projektu 

v spolupráci s komisiami obce najme s komisiou životného prostredia, program spracoval pre 

obec p. Tomáš Szabo, vypracovanie programu  trvalo približne  rok a pol . Projekt má 194 

strán, preto bol zaslaný na preštudovanie mejlom. Vypracovanie tohto dokumentu nariaďuje 

obciam  zákon, pričom obce ho musia mať spracovaný obzvlášť v prípade, ak sa uchádzajú 

o akékoľvek financie z eurofondov alebo o štátne dotácie. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja Borinky na 

roky 2022-2027 nasledovne:  

 

Prítomní poslanci na hlasovaní:      7 

Výsledok hlasovania 

Za:                                                     7 

Proti:                                                 0 

Zdržal sa:                                          0 

Neprítomní poslanci na hlasovaní:  0 

 

K bodu 4. 

Doplnený bod“ Schválenie obecným zastupiteľstvom, aby sa obec Borinka 

spolupodieľala na spolufinancovaní projektu ,názov projektu Hlavného mesta 

Slovenskej republiky Bratislavy: „ Zníženie dopadov koronavírusovej pandémie a 

ochrana verejného zdravia - Hlavné mesto Slovenskej republiky Bratislava a mestskej 

funkčnej oblasti Bratislava“ a že  štatutárny orgán užívateľa má oprávnenie k podpisu 

dokumentov nevyhnutných na jeho realizáciu, vrátene uzatvorenia zmluvy o spolupráci.  

 

Kontrolórka Ing. Katarína Tomkovičová ozrejmuje projekt : Obec Borinka podala žiadosť 

o nenávratný príspevok na kovid výzvu, bola vyhodnotená, že oprávnené výdavky spĺňame. 

Projekt zastrešuje hlavné mesto Bratislava, s ktorou musí štatutár obce podpísať zmluvu 

o spolupráci a žiadosť o platbu bude robiť mesto Bratislava, ktoré potrebuje toto uznesenie, 

aby vyúčtovali žiadosť o platbu. Spolufinancovanie je tam 5%  sa nám teraz vrátia  to čo obec 

už zafinancovala, oprávnenosť výdavkov je ešte rok 2022, všetky fin.prostredieky , ktoré sa 

žiadajú musia prejsť aj obecným zastupiteľstvom. Ozrejmila takto aj presné znenie uznesenia, 

navrhuje rozloženie bodu na dve uznesenia, uznesenie č.1:  Schvaľujeme účast na projekte 

s názvom hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislava   „ zníženie dopadov covid výzvy 

hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislava a mestskej funkčnej oblasti Bratislava aj 

s tým  že štatutárny orgán užívateľa má oprávnenie k podpisu dokumentov nevyhnutných 

na jeho realizáciu, vrátane uzatvorenia zmluvy o spolupráci. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje doplnený bod programu č.4 s uznesením č.1 
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Prítomní poslanci na hlasovaní:      7 

 

Výsledok hlasovania 

Za:                                                     7 

Proti:                                                 0 

Zdržal sa:                                          0 

Neprítomní poslanci na hlasovaní:  0 

 

K bodu 4. na pokyn hl. kontrolórky doplnené uznesenie č. 2 :  

   

Schvaľujeme zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného 

projektu „Zníženie dopadov koronavírusovej pandémie a ochrana verejného zdravia - 

Hlavné mesto Slovenskej republiky Bratislava a mestskej funkčnej oblasti Bratislava“ vo 

výške 5% z celkových oprávnených nákladov tohto projektu. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje doplnený bod programu č.4 s uznesením č.2 

Prítomní poslanci na hlasovaní:      7 

 

Výsledok hlasovania 

Za:                                                     7 

Proti:                                                 0 

Zdržal sa:                                          0 

Neprítomní poslanci na hlasovaní:  0 

 

 

K bodu č. 5 

 

Diskusia  

 

 

Poslanec Ivan Hromý sa opýtal čo je nové s potravinami, načo p. starosta odpovedal, že 

pretrváva záujem dievčat pracujúcich v potravinách, aby si to vzali do nájmu, nemajú ešte  

presne určené či budú s.r.o alebo živnosť. Ing. Nespala sa zaujíma kedy bude záverečný účet, 

načo mu hl. kontrolórka odpovedá, že v máji. Poslanec Bošácky sa zaujíma akým spôsobom 

sa  bude konať výber nového prevádzkovateľa potravín /verejným obstarávaním to ale 

nemôže ísť upozorňuje, na čo starosta odpovedá, že to musí ísť osobitným zreteľom.  

Poslanci urgujú vysporiadanie potravín! 
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